
MLA Viimsi Lasteaiad üldhoolekogu koosoleku protokoll                                                                                         

 

Kuupäev: 27.11.2024                                                                                                       Õ-6/7 

Algus 17.30 

Lõpp 19.30 

 

Osalejad:  

Maie Roos - MLA Viimsi Lasteaiad direktor 

Alo  Tammsalu - Karulaugu maja esindaja 

Pirjo Salvet - Randvere maja esindaja  

Marge Silm - MLA Viimsi Lasteaiad õpetajate esindaja (asendaja) 

Ailen Timofejev - Astri maja esindaja 

Katrin Markii - Viimsi Vallavalitsuse esindaja 

Eliis Ait - Pargi maja esindaja 

Maksim Rozalka - Päikeseratta maja esindaja   

Eirik Tiikmaa - Uus-Pärtle maja esindaja (asendaja) 

Triin Liim – Leppneeme maja esindaja 

Krista Otto – Laanelinnu maja esindaja  

Henri Ige – tugimeeskonn esindaja 

 

Puudus: 

Viimsi Vallavolikogu esindaja 

 

Päevakord: 

1) Üldhoolekogu tutvustus, esimehe valimine. 

2) MLA Viimsi Lasteaiad kodukord - muutmisettepanekute tutvustamine ja  kooskõlastamine. 

3) MLA Viimsi Lasteaiad põhimääruse muutmine. 

4) Eelarve 2025 projekt 

5) Õppeaasta 2024/2025 eesmärgid ja tegevused. 

6) Koolimäng 2024 kokkuvõte. 

7) Tagasiside majadest. 

8) Küsimused/ettepanekud/arvamused. 

 

 

 

 



Koosoleku käik: 

1) Üldhoolekogu liikmete tutvustusring. 

MLA Viimsi Lasteaiad üldhoolekogu esimeheks valiti Pargi maja esindaja – Eliis Ait ning 

asendajaks Randvere maja esindaja Pirjo Salvet. 

 

2) Lasteaia direktor tutvustas MLA Viimsi Lasteaiad kodukorra muutmisettepanekuid (täpsem 

ülevaade protokolli lisa 1).  

Küsimus: Kui laps on valverühmas, siis kuidas teda kätte saadakse vajadusel? Kas enda rühmast 

antakse telefonid edasi valverühma.  

Vastus: Lasteaed ja lapsevanem teevad kokkuleppe, kuidas sellisel juhul toimida.  

Küsimus: Kui lapsele tuleb järele teine alaealine laps, kas siis peab olema tehtud kirjalik 

avaldus. Kas sobib ka teavitus  e-kirja või SMS-i kaudu.  

Ettepanek: mitte märkida kodukorra punkti alla vanust (kuni 12.a laps kirjas hetkel).  

Küsimus: miks on huviringidele nõutud vanus 4-aastat. Kui näiteks laps on käinud varasemalt 

erahoius juba mitu aastat või muus lasteasutuses ja on tegelikult lasteasutuse režiimiga 

harjunud.  

Vastus: laps peaks olem lasteaia keskkonnaga harjunud. Samuti on oluline, et huviring on 

lapsele eakohane ning k vanuseliselt sobiv teiste huviringis osalevate laste vanusega.  Oluline 

on, et  lapsel on piisavalt iseseisvust huviringis osalemiseks (riietumine, sotsiaalne valmisolek).   

Julgustati ka lapsevanemaid huviringide tegevustel ise silma peal hoidma, tagasisidet küsima 

jne.  

 

3) Lasteaia direktor tutvustas muudetud MLA Viimsi Lasteaiad põhimääruse punkte ((täpsem 

ülevaade protokolli lisa 1).  

 

4) Enne koosoleku toimumist saadeti üldhoolekogule tutvumiseks ja arvamuse kujundamiseks 

MLA Viimsi Lasteaiad 2025 eelarve projekt. 

Küsimus: millal ja kuidas on planeeritud Päikeseratta maja energiatõhustamise 

investeeringuga seonduvad tegevused/tööd?  

Vastus: Päikeseratta majale plaanitakse  teha energiaaudit, et selgitada välja millest alustada. 

Valdavalt on plaanitud töid teostada suvekuudel, et võimlikult vähe häirida lasteaiatööd. 

Lisaks on planeeritud järgmise aasta eelarvesse Karulaugu maja välisfassaadi korrastustööd.  

Katrin Markiilt eelarvega seonduv info, et vallaüleselt on personalikulude tõus 3%.  

 

5) Lasteaia direktor tutvustas üldhoolekogule õppeaasta eesmärgiga seonduvaid tegevusi 

(täpsem ülevaade protokolli lisa 1).  



 6) Tugimeekonna esindaja andis üldhoolekogule ülevaate 2024 oktoobris toimunud 

koolimängust (täpsem ülevaade protokolli lisa 2).  

 

7) Tagasiside majadest: 

Astri maja: Kuivatuskappe on 1 ja asjad ei mahu ära. Muret tekitab õuevalgustus. Talvisel 

ajal ei saa lapsed õues käia Tekkis ka küsimus, et tegelikult on maja antud nö ajutiseks 

asukohaks - kaua see veel on? Astri tee otsa tuleks paigaldada liiklusmärk, sest tihtilugu 

sõidetakse autodega kõnniteele, lisaks on seal tõukerattad jms ees. Kas lumekoristus 

toimib? Vanemad on ka aidanud lund lükata vajadusel.  

Vastus: õpetajad on rahul asukohaga. Valguse osa - peab arvestama, et vanadekodu on 

samas majas ja neid võib ere valgus häirida. Lepiti kokku, et uuritakse  võimalust valguse 

lisamiseks. Sissesõidukeelumärgi osas tehakse päring. Lumekoristus hoone välisukse eest 

on lepingu järgselt päevkeskuse ülesanne.   

Leppneeme maja: Kõik hästi.  

Pargi maja: valgustuse osa õues tekitab samamoodi probleeme. Matid uste ees tihti väga 

mustad, sellele võiks tähelepanu pöörata rohkem.  

Laanelinnu maja: Taaskord valgustuse probleem.  

Õpetajate esindaja: Tagasisidet ei ole.  

Uus-Pärtle maja: on avalik mänguväljak ja kes seal lumekoristusega tegeleb ja lisaks ka 

parklas. Lund polegi viia kuskile alalt välja hästi. Kevadel jälle uputab seetõttu. 

Kanalisatsioonilõhna tekib ikka aeg-ajalt ja kuigi on käidud vahepeal sättimas midagi, siis 

täiesti ära kadunud mure pole. 

Vastus: Viimsi Haldus tegeleb lumekoristusega, kuid näiteks parklaga ei tegele Viimsi 

Haldus.  

Karulaugu maja: Parkimiskorraldus – raske vahepeal parkimiskohta leida. Miks on 

peatumise keelumärgid sellistel aegadel (nt õhtul)?  

Randvere maja: Sissesõidu tee on väga kitsas ja väga palume nüüd antud probleemiga 

tegeleda. Tihti autod sõidavad kõnnitee peal seetõttu, et ei mahu lihtsalt sõitma. Aga 

liiklus on tihe.  

Lubati tegeleda lahenduste leidmisega.  

 

Protokollis: Pirjo Salvet 


